

# **PENGGUNAAN MODEL PEMBELAJARAN INKUIRI TERBIMBING UNTUK MENINGKATKAN RASA INGIN TAHU SISWA PADA SUB TEMA MACAM-MACAM PERISTIWA KEHIDUPAN**

(Penelitian Tindakan Kelas Tema 2 Peristiwa dalam Kehidupan Subtema 1 Macam-macam Peristiwa dalam Kehidupan, pada Kelas V Semester 1 SD Negeri Cipeujeuh 01 Kecamatan Pacet Kabupaten Bandung)

Ku

**SHILFI NURRISTIANDARI**

**NPM. 135060060**

## **RINGKESAN**

*Kasang tukang tina panaluntikan ieu teh dumasar kana rasa ingin tahu siswa anu rendah. Rasa ingin tahu anu rendah ieu teh dipangaruhan ku kurangna pamahaman siswa kana materi anu diajarkeun nu disababkeun ku panyampaian materina dipuserkeun ka guru anu janten palajarana ngabosenkeun tur siswa jadi pasif dina ngiluan palajaran. Panaluntikan ieu dilaksanakeun di kelas V SDN Cipeujeuh Kec Pacet Kabupaten Bandung, dina Subtema Macam-macam Peristiwa Kehidupan. Usaha anu dilakukeun pikeun ngaronjatkeun Rasa ingin tahu siswa teh nyaeta salah sahiji na ngagunakeun model inkuiri terbimbing salaku alternatif dina ngarengsekeun masalah tur strategi pikeun ngabenerkeun masalah diajar. Anu jadi subjek dina Penelitian ieu nyaeta murid kelas V SDN Cipeujeuh 01 anu jumlah na 41 murid, 23 istri jeung 18 pamaget. Model Panaluntikan ieu ngagunakeun Panaluntikan Tindakan Kelas (PTK) anu dipigawé dina dua siklus, saban siklusna di wangun ku 3 pasamoan. Hasil panaluntikan nembongkeun ayana peningkatan nilai rata-rata anu katinggal tinu rasa ingin tahu jeung hasil diajar siswa sarta observasi guru. Tinu pameunteunan pangaweruh ku ngalakukeun pretest jeung posttest, nilai rata-rata siklus I nyaéta pretest 59,12 jeung posttest 77,15, jeung nilai rata-rata siklus II nyaeta pretest 60,95 jeung posttest 82,93 sarta Siklus III nyaeta pretest 62,07 jeung posttest 90,8. sarta pamenteunan rasa ingin tahu siswa dina siklus I nyaeta 62,19, siklus II 75,91 sarta siklus III 83,23. Kacindekan tinu hasil penelitian ieu némbongkeun yen model pembelajaran inkuiri terbimbing téh tiasa ngaronjatkeun rasa ingin tahu jeung hasil diajar siswa dina subtema macam-macam peristiwa kehidupan di Kelas V SDN Cipeujeuh 01 Kec. Pacet Kab. Bandung..*

Kecap Konci : inkuiri terbimbing, hasil diajar, rasa ingin tahu.

